
Уважаеми г-н Чобанов, 

Подкрепям идеята за увеличаване на броя на децата в групите, но ако има деца със 

СОП е редно да има повече персонал в групата.  

 

По темата с уседналостта - би трябвало да е както с училищата разделението, за да се 

влиза в най-близкото възможно. По - скоро може би трябва да се наблегне на близостта 

на градината, а не на това колко години е живял родителя на адреса (или да е 1г), 

защото хората по различни причини се местят. Редно е да се проверяват и колко 

семейства живеят на един адрес, за да се избегнат злоупотребите. 

 

Може би трябва да има точка за това, че единият родител е роден гр.София, съответно 

работил, както и близките му и са плащали данъците си тук. 

 

С Уважение, 

Десислава Кушлева 

 


